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Besvarelse af spørgsmål 142 alm. del stillet af Erhvervsudvalget den 
12. februar 2010. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engel-
brecht (S).

Spørgsmål 142:
Ministeren bedes redegøre for, om der er flyselskaber, der er blevet kon-
taktet af Rejsegarantifonden med henblik på, at de skal tilknytte sig fon-
dens dækning, men som ikke har besvaret fondens henvendelse. 

Svar:
Rejsegarantifonden har oplyst, at de har skrevet til 80 flyselskaber for at 
informere dem om den nye ordning. 

Rejsegarantifonden har endvidere oplyst, at størstedelen af de flyselska-
ber, som efter fondens opfattelse skal registreres i fonden, har besvaret 
fondens henvendelse. 

Der er 15 flyselskaber, der endnu ikke har besvaret fondens henvendelse. 
Rejsegarantifonden vil følge op i forhold til de pågældende selskaber med 
henblik på en afklaring af, om de skal registreres i fonden.

Jeg forventer i den forbindelse, at de pågældende flyselskaber, hvis de 
skal registreres i fonden, vil leve op til lovens krav. I modsat fald vil sel-
skaberne ikke kunne sælge billetter til forbrugerne i Danmark.
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